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Abstract (en)
[origin: US2017295442A1] A hearing device is physically adjusted to suit a hearing device wearer. A position sensor of the hearing device is used
to ascertain a characteristic measure of a current actual wearing position of the hearing device. The characteristic measure of the actual wearing
position is then taken as a basis for ascertaining a discrepancy between the actual wearing position and a prescribed desired wearing position.
On the basis of this discrepancy, an instruction is output to the hearing device wearer to adjust the receiver connector based on the ascertained
discrepancy.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zur physischen Anpassung eines Hörgeräts (1) an einen Hörgeräteträger angegeben. Verfahrensgemäß wird dabei mittels
eines Lagesensors (8) des Hörgeräts ein charakteristisches Maß (N) für eine aktuelle Ist-Trageposition (TP I ) des Hörgeräts (1) ermittelt.
Anhand des charakteristischen Maßes (N) für die Ist-Trageposition (TP I ) wird daraufhin eine Abweichung der Ist-Trageposition (TP I ) von einer
vorgegebenen Soll-Trageposition (TP S ) ermittelt. In Abhängigkeit dieser Abweichung wird eine Anweisung an den Hörgeräteträger ausgegeben,
das Hörerverbindungsmittel (10) in Abhängigkeit von der ermittelten Abweichung anzupassen.
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